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MÖTESANTECKNING 

ABE 3-2022 

Datum 

2022-03-23      

Diarienummer 

A-2022-1055 

 

Minnesanteckningar ABE LR  

Datum för mötet: 
2022-03-23 

Plats för mötet: 
Konferensrummet Teknikringen 74D, plan 4 

Närvarande: 
Muriel Beser Hugosson, skolchef 
Björn Berggren, vice skolchef 
Johanna Stellan, administrativ chef 
Katja Grillner, prefekt Arkitektur 
Inga-Lill Söderberg, prefekt Fastigheter och byggande 
Sabine Höhler, prefekt Filosofi och historia 
Maria Malmström, prefekt SEED 
Ulf Arvidsson, ekonomiansvarig 
Malin Åberg Wennerholm, grundutbildningsansvarig (GA) 
Kjartan Gudmundsson, vice grundutbildningsansvarig (vice GA) 
Karin Edvardsson Björnberg, vice forskarutbildningsansvarig ( vice FA) 
Sabina Flodén Schönherr, ledningsstöd 
Boel Berg Wincent, Studeranderepresentant doktorander 
 
Frånvarande: 
David Nilsson, vice skolchef 
Annika Gram, prefekt Byggvetenskap 
Catherine Pimenta, HR-ansvarig 
Ulf Arvidsson, ekonomiansvarig 
Maria Håkansson, prefekt Samhällsplanering och miljö 
Anders Karlström, forskarutbildningsansvarig (FA) 
Studeranderepresentant GRU 
 
 

1 Föregående minnesanteckningar 

 
Minnesanteckningarna läggs till handlingarna. 

Muriel Beser Hugosson 
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2 Information från skolchefs-/rektors strategiska råd  

Idag (23/3) informeras stödverksamheten om samgående 
verksamhetsstödet. Skolchef ber prefekter informera samtlig av sin 
personal om detta.  
 
Intervju med rektor kommer att publiceras på intranätet gällande 
ovan.  
 
Skolchef har under skolchefsrådet lyft att det är viktigt att man får in 
verksamhetens perspektiv i arbetet. Två prefekter per skola ska 
tillfrågas sitta med i den centrala arbetsgruppen. 
 
Fredrik Oldsjö är ny biträdande universitetsdirektör samt chef för 
ledningskansliet. 
 
Skolchef ger uppdatering gällande rekryteringsprocessen för ny rektor. 
Styrelsen möts i april för att besluta förslag av kandidat, som sedan 
beslutas av regeringen. Tidsplan för tillkännagivande av ny rektor är 
maj/juni 2022.  
Process gällande rekrytering av ny prorektor kommer att påbörjas 
senare. 
 
Dialog pågår gällande principerna kring lokalrelaterade kostnader. 
GVS fastighetschef och ekonomichef arbetar med att ta fram ett förslag 
på ny lokalkostnadsmodell. Skolchef informerar att man tillmötesgått 
flera principer som lyfts i förslaget, bland annat att verksamheter inte 
ska drabbas ekonomiskt på grund av stor entré. 

Muriel Beser Hugosson 

 

 
 

 

3 Ekonomi 

 
Punkten bordlades.  
 

4 HR 

 
Punkten bordlades. 

5 GA/FA 

 
Vice GA informerar att rektorsbesöket på ABE (24/3) kommer 
fokusera på skolans utbildning. Bland annat kommer labben Trimble 
Technology Lab och Labbet för Digital Samhällsbyggnad (DiSa) visas 
upp, och studenter kommer visa korta presentationer.  
 
Under ledningens genomgång kommer det diskuteras hur 
hållbarhetsfrågor implementeras i kurser. 
 
KTH har sedan några veckor tillbaka en Ukrainagrupp som arbetar 
centralt med frågor som rör hur KTH kan stötta studenter och forskare 
som flytt från kriget i Ukraina. Samlad information finns på KTH:s 
intranät; Ukraina-sidan. 

 

 

Kjartan Gudmundsson 
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Äskandeprocess för fort- och vidareutbildning, 2023 pågår. 
Ledningsrådet diskuterar att resurssättning för bemanning bör 
förankras på institutionerna. 
 
Skolchef har gett GA och vice GA uppdraget att genomföra en 
utvärdering gällande högskoleprogrammet Byggproduktion samt 
översyn av skolans utbildning på avancerad nivå inom 
samhällsvetenskap och humaniora. 
 
Nuvarande mandatperiod för GA och vice GA löper ut 2022-06-30. GA 
står till förfogande för ytterligare en mandatperiod. Vice GA har 
meddelat att han ej står till förfogande. 
Processen för att utse GA för ämnesområdet samhällsbyggnad för 
kommande mandatperiod, 1 juli 2022 – 30 juni 2026 kommer initieras 
inom kort. 
 
Vice FA informerar att arbete med programöversynen, samt 
framtagandet av nya allmänna studieplaner för 
forskarutbildningsämnen pågår - två har skickats in till GVS 
(transportvetenskap och historiska studier). 
 
FA och vice FA har påtalat till prodekanus att målet gällande hållbar 
utveckling (som det är formulerat i ASP-mallen) inte stämmer överens 
med det mål som KTH antagit. 
 
Programanalyserna och den aggregerade skolrapporten har lämnats in, 
under 2022 kommer det bland annat vara fortsatt fokus på det 
kollegiala samtalet, JML-integrering samt seminarier om 
forskningsetik. 

6 FFA/JML 

 
Skolchef tar över uppdraget som JMLA.  
 
Vice skolchef, Björn Berggren, tar över uppdraget som FFA. 
Rekryteringskommittén ska ses över för att säkerställa könsbalans 
samt undvika jäv. Prefekterna kommer få i uppdraget att se över 
lärarrepresentanter. 
 

7 Övrigt 

 

 

 

Muriel Beser Hugosson 

 

 

 

 

 

Karin Edvardsson 
Björnberg 

 

 

 

 

 

 

 

Muriel Beser Hugosson 

Skolchef påminner om rektorsbesöket 24 mars 2022, kl. 9.00-12.00 
samt ledningsinternat gällande arbetet med forskningsstrategier, 30-31 
mars 2022. 
 
Förfrågan har skickats till ledningsrådet om kommande 
ledningsrådsinternat 7-8 september 2022. Skolchef önskar att detta 
prioriteras. 
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Diskussion gällande myndighetskapitalsatsningar. Skolchef informerar 
att skolan fortsätter med befintliga satsningar – ej nya satsningar 
bestämt men det kan bli aktuellt. 
 
Skolchef förtydligar att gällande ekonomigruppen så kontaktar man 
administrativ chef vid personalfrågor, och ekonomiansvarig vid frågor 
gällande ekonomi. 
  

 

Anteckningar av 

 

Sabina Flodén Schönherr 
 

 

 

 

 

 


